

## Freies Museum Berlin

Bülowstrasse 90, 10783 Berlin

T: 0049 - 30 - 767 42 669

office@freies-museum.com

www.freies-museum.com

### Press Release

Exhibition >TO\_FROM\_BETWEEN\_US<  
M.A. Graduation exhibit for the 6th Generation of  
Visual and Media Anthropology students from the  
Freie Universität Berlin.

**Exhibition 23.-25.10.2015 // 7pm-10pm daily**

**Opening 23.10.2015 at 7 pm**

Located somewhere along the shifting boundaries of art and science, just beyond our understanding of visual and media anthropology methods and close to the realms of art and cinema, we, the 6th Generation of Visual and Media Anthropology students from the Freie Universität Berlin, invite you to >TO \_ FROM \_ BETWEEN US<. Some have come to understand war-art, others tried their luck deconstructing Instagram. From mythology to smartphone-storytelling, this exhibit is our path from and to discovery and we invite you to join us.

Irgendwo entlang der Grenzverschiebungen von Kunst und Wissenschaft, jenseits von unserem Verständnis der visuellen und medialen Anthropologie-Methoden und nah an den Bereichen Kunst und Kino bewegen wir uns.

Wir, das ist die 6. Generation des Studienganges Visual and Media Anthropology der Freien Universität Berlin. Und deshalb möchten wir Sie zu unserer Ausstellung >TO\_FROM\_BETWEEN\_US< einladen. Einige von uns sind gekommen, um „war-art“ zu verstehen, andere versuchten ihr Glück damit Instagram zu analysieren. Von der Mythologie zu „smartphone-storytelling“ - diese Ausstellung ist unser Weg von und zur Entdeckung und wir laden Sie ein, sich uns anzuschließen.



# FREIES MUSEUM BERLIN



Administration Building (foyer), Australian War-Memorial, Canberra, Australia, February 2015.  
Image credit: Elliot Hughes (elliothughes.net).



Women and political art in Romania. 2015.  
Photo by: Andreea Campeanu.



Illustration from the book "Stories from the Past - Yaúncchu aujmátsamu - Historias del pasado".  
Ecuador. 2015. Illustration: Luisa Ambrosi.



Small image: Still from a stop motion.  
Background photograph by Mikkeline -  
Maratse. Kulusuk, East Greenland. 2014.  
Collage: Jóhanna Björk.



A woman on her mobile phone in Khlong Toey,  
Bangkok, Thailand. 2015.  
Photo by Karly Domb Sadof.